
Grundejerforeningen Farumvænge  Referat fra bestyrelsesmøde 2023-09-04

Deltagere: Henrik, Kai, Rikke, Søren 
Fed: Referent.  
Understreget: Afbud 

Næste bestyrelsesmøde: ikke planlagt 

Agenda 
1. Sidste møde 
2. Kontingent indkrævning 
3. Konto i DB 
4. Bevoksning i svinget på stikvejen Solbakken 
5. Generalforsamling  
6. Evt. 

Referat lægges på www.farumvaenge.dk under “Arkiv”

Punkt Aktion

1) Sidste møde: 
a) Tung trafik på stikvejen. Intet nyt fra kommunen 
b) Lokale til generalforsamling. Jens har bookings 
login.

a/ Søren skriver til kommunen ang. 
vores bekymring ang. tung trafik på 
stikvejene.  
b/ Søren booker lokale. Aftaler med 
Jens ang. booknings login. 

2)  Kontingent 
Kontingent indkrævning. Skal sendes ud inden 
udgangen af september. 
Hvad gør vi med restancer?

Kai deler opkrævning ud. + 
bemærkning til parceller med restance 

3)  Konto i DB 
Danske Bank konto nedlægges. Pengene er overflyttet 
til Nordea konto.

Kai nedlukker Danske Bank konto.

4)  Bevoksning  
Hvad kan vi gøre. Pia har prøvet skrive til kommunen.

Søren prøver skrive til kommunen på 
vegne af grundejerforeningen. 

5)  Generalforsamling 
Dato fastlagt ved sidste møde passer dårligt da Søren er 
på ferie. 
Bestyrelsen enige om at generalforsamlingen flyttes til 
30/10 kl 19:30

Søren laver udkast til indkaldelse og 
deler ud senest 14 dage før 
generalforsamlingen. 

6) Evt 
- 
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